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Schriftelijke Parlementaire Vraag van Volksvertegenwoordiger Luk Van Biesen 

aan de staatssecretaris Verheirstareten bevoegd voor de Regie der 

Gebouwen  

 

  
De staat België werd herhaaldelijk hervormd . Hierdoor werden diverse bevoegdheden overgeheveld 
van de Federale Overheid naar de Gemeenschappen en Gewesten.  
 
Eigenaardig is het feit dat nog steeds bepaalde gebouwen die gehuurd worden of waarvan de 
overheid eigenaar is en waarvan het beheer gedaan wordt door de Regie der Gebouwen, eigenlijk 
gebruikt worden door andere beleidsniveau’s dan het Federalen. Tijdens de bespreking van de 
beleidsnota sprak de staatssecretaris over 70.000 m² die ter beschikking wordt gesteld van andere 
overheden.  
 
Mogen wij u daarom vriendelijk verzoeken ons antwoord te geven op volgende vragen: 
 

- kan U ons lijst bezorgen van de gebouwen ?  
- de status van de gebouwen?  
- de kostprijs van de gebouwen, huur, onderhoud , energie, verzekeringen voor de 

begrotingsjaren 2010-2011? 
- de reden van de niet-overdracht? 

 
 
 

 
Luk Van Biesen 
Kamerlid – Open VLD  
 
 
 
 

 
 
 

 
 

  
 


